

الجمعية العامة الـ 144 والاجتماعات ذات الصلة

الأحد 20 آذار/مارس 2022 - الخميس 24 آذار/مارس 2022

نوسا دوا، إندونيسيا

ملخص

بدعوة من برلمان إندونيسيا، ستعقد الجمعية العامة الـ 144 للاتحاد البرلماني الدولي والاجتماعات ذات الصلة في نوسا دوا، في بالي (مركز بالي الدولي للمؤتمرات) من الأحد 20 إلى الخميس 24 مارس/آذار 2022.

وستجتمع في هذه الجمعية العامة جميع الهيئات التشريعية للاتحاد البرلماني الدولي بما في ذلك المجلس الحاكم، واللجان الدائمة، ولجنة حقوق الإنسان للبرلمانيين، ولجنة شؤون الشرق الأوسط، بالإضافة إلى منتدى النساء البرلمانيات ومنتدى البرلمانيين الشباب. وستوفر المناقشة العامة منبراً للمندوبين للتشاور، وتبادل الآراء، والسعي إلى تحفيز العمل البرلماني للتصدي لحالة الطوارئ المناخية.

وستعتمد الجمعية العامة قرارات بشأن البند الطارئ، وبشأن الموضوع الذي اتخذته اللجنة الدائمة للسلام والأمن الدوليين بعنوان إعادة النظر في النهج المتبع في عمليات السلام وإعادة صياغته من أجل تعزيز السلام الدائم، واللجنة الدائمة للتنمية المستدامة بعنوان تعزيز تكنولوجيا المعلومات والاتصالات كعامل مساعد لقطاع التعليم، بما في ذلك خلال أوقات الجائحة. ومن المتوقع أن تحتتم الجمعية العامة باعتماد وثيقة ختامية بشأن الموضوع العام للمناقشة العامة.



144th Assembly and related meetings

Sunday, 20 March 2022 - Thursday, 24 March 2022
Nusa Dua Indonesia

Summary

At the invitation of the Parliament of Indonesia, the 144th Assembly of the IPU and its related meetings will be held in Nusa Dua, Bali (Bali International Convention Centre) from Sunday, 20 to Thursday, 24 March 2022.

All IPU statutory bodies, including the Governing Council, Standing Committees, Committees on the Human Rights of Parliamentarians and on Middle East Questions, as well as the Forum of Women Parliamentarians and the Forum of Young MPs, will convene during this Assembly. The General Debate will provide a platform for delegates to deliberate, exchange views and seek to galvanize parliamentary action to address the climate emergency.

The Assembly will adopt resolutions on the emergency item and on the subject item taken up by the Standing Committee on Peace and International Security entitled *Rethinking and reframing the approach to peace processes with a view to fostering lasting peace* and by the Standing Committee on Sustainable Development entitled *Leveraging Information and Communication Technology as an enabler for the education sector, including in times of pandemic*. The Assembly is expected to conclude with the adoption of an outcome document on the overall theme of the General Debate.